
POSLANECKÁ SNĚMOVNA
2022

9. volební období

Z Á P I S
z 18. schůze

výboru pro obranu,
která se konala ve středu 2. listopadu 2022

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, 118 26 Praha 1
místnost č. 311B 

Návrh programu jednání:

1. Schválení pořadu schůze.

2. Návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2023 – kapitolo 308 –
Národní bezpečnostní úřad.

3. Návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2023 – kapitola 307 –
Ministerstvo obrany.

4. Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Přítomní  poslanci:  S.  Blaha,  J.  Flek,  J.  Hofmann M. Janulík,  K.  Krejza,  P.  Liška,
L. Metnar, M. Opltová, M. Ratiborský, P. Růžička, L. Wenzl, P. Žáček /12/.

Omluveni: J. Bělica, J. Horák, R. Vích, M. Ženíšek /4/.

Hosté: ministryně  obrany Mgr.  Jana Černochová,  náměstek  ministryně  obrany
Mgr.  František Šulc,  náměstkyně pro řízení  sekce ekonomické MO Ing.  Blanka
Cupáková, zástupce náměstka pro řízení sekce vyzbrojování a akvizic MO JUDr.
Filip Gantner, ředitel odboru rozpočtu sekce ekonomické MO Ing. Zdeněk Rozina;

zástupce náčelníka GŠ AČR – náčelník štábu genpor. Ing. Miroslav Hlaváč;

ředitel  Národního  bezpečnostního  úřadu  genmjr.  Bc.  Jiří  Lang,  náměstkyně
ředitele Národního bezpečnostního úřadu JUDr. Zdeňka Jůzlová.

K     bodu 1:
Schválení programu schůze.

Předseda  výboru  L.  Metnar  zahájil  18.  schůzi  výboru  pro  obranu,  přivítal
přítomné hosty a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

Ověřovatelem pro tuto schůzi výboru byl určen poslanec Mgr. Karel Krejza.

Následně předseda výboru L. Metnar uvedl, že program schůze byl členům
výboru  rozeslán elektronickou  poštou  a  požádal  přítomné  členy  výboru  o
případné  návrhy  na  doplnění  či  změnu  programu.  Jelikož  nikdo  jiný  návrh
programu  nepředložil,  nechal  předseda  o  navrženém  programu  18. schůze
hlasovat (10/ 0/ 0) /hlasování č. 1/.

Návrh byl přijat a tím byl schválen program 18. schůze výboru.
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K bodu 2:  
Návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2023 – kapitola 308 –
Národní bezpečnostní úřad.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 2 a požádal o úvodní
slovo ředitele Národního bezpečnostního úřadu genmjr. Bc. J. Langa. Ten uvedl,
že překládaný kapitolní sešit obsahuje finanční údaje svázané s výkonem činnosti
dle zákona č. 412/ 2005 Sb., o ochraně utajovaných informací a o bezpečnostní
způsobilosti,  a  obsahuje  zhodnocení  nejdůležitějších  potřeb  úřadu.  Sdělil,  že
struktura rozpočtu NBÚ na rok 2023 musela být přizpůsobena cenovému vývoji
všech služeb. Doplnil, že nedochází ke skokovým nárůstům cen a také muselo
dojít k vyrovnání rozpočtu po několikaletém snižování běžných výdajů. 

Dále  ředitel  NBÚ J.  Lang uvedl,  že  na základě usnesení  Stálé  komise pro
kontrolu  činnosti  NBÚ  ze  dne  1.  června  2022,  kterým  bylo  doporučeno
rozpočtovému výboru  PS  PČR  upravit  návrh  skladby  rozpočtu,  aby  odpovídal
skutečným potřebám kapitoly, byly bez navýšení rozpočtu běžné výdaje posíleny.
Dodal,  že  jedinou  možností  bylo  posílit  běžné  výdaje  na  úkor  kapitálových.
Zmínil,  že  v obdobné situaci  se  Národní  bezpečnostní  úřad  ocitl  i  při  čerpání
rozpočtu  pro  rok  2022,  kdy  úřad  musel  posílit  běžné  výdaje  rozpočtovými
opatřeními v celkové výši 7 768 tis. Kč na úkor výdajů kapitálových, protože jinak
by zvýšené výdaje zejména ve službách nebyly pokryty. Doplnil, že jako každý
rok  i  nyní  připomíná,  že  výdaje  kapitálové,  zejména  v oblasti  informačních  a
komunikačních technologií, dlouhodobě generují následné výdaje běžné, kterými
dodavatel kryje garanci funkčnosti těchto systémů a dodal, že z těchto důvodů
muselo dojít i pro rok 2023 k přehodnocení investičních záměrů v kapitálové části
rozpočtu  a  jsou  plánovány   tak,  aby  byl  pokryt  další  rozvoj  informačních
technologií,  programového  vybavení  a  byl  udělen  standard  bezpečnostních
opatření, kde nutně musí dojít k průběžné výměně prvků stabilního zabezpečení.

Následně ředitel  NBÚ J.  Lang zmínil,  že při  přípravě technologické obnovy
informačního systému sloužícího pro hlavní výkon činnosti  NBÚ označené jako
projekt Cefeus, úřadu jednoznačně pomohlo Vojenské zpravodajství Ministerstva
obrany,  které  využívá  stejný  agendový  informační  systém  a  po  jednání
s Ministerstvem  financí  bude  financován  společně.  Upřesnil,  že  na  jeho
technologickou obnovu bude v rámci rozpočtových opatření v letech 2022 – 2027
vynaložená  částka  70 071 100  Kč,  z čehož  jsou  kapitálové  výdaje  ve  výši
51 884 800 Kč.  Doplnil,  že  bez  této  pomoci  by  úřad  po roce  2024 již  neměl
zajištěnou žádnou podporu klíčového systému pro činnost NBÚ. 

Ředitel NBÚ J. Lang se dále věnoval navýšení rozpočtu na platy v roce 2023,
které dle jeho sdělení vycházelo z objemu navýšených tarifů o 10 % od září 2022.
Dodal  však,  že  prakticky  se  jedná  o  6  %  navýšení  celkového  rozpočtu  pro
schválený tabulkový počet zaměstnanců, tj. pro 262 lidí. Zmínil také, že navýšení
rozpočtu na energie o 80 % na rok 2023 bylo nezbytné, jinak by NBÚ nemohl tak
vysoké, byť zastropované, ceny energií  uhradit. Upřesnil,  že od 1. ledna 2023
musí NBÚ vysoutěžit dodavatele plynu, ale pouze na jeden rok, protože uvedené
navýšení  se  netýká rozpočtů  na roky  2024,  2025.  Dodal,  že  totéž  čeká úřad
v dodávce elektrické energie od dubna 2023, jelikož smluvní ceny elektřiny jsou
zajištěny do března roku 2023. 

Závěrem  svého  vystoupení  ředitel  NBÚ  J.  Lang  sdělil,  že  příjmovou  část
rozpočtu úřad nemá moc možností více naplnit, každoročně je plánováno 850 tis.
Kč, což jsou příjmy plynoucí z pokut v rámci správních řízení o přestupcích a ze
správních  poplatků,  které  hradí  právnické  osoby  žádající  o  vydání  osvědčení.
Zmínil,  že  doplňkovým  příjmem  jsou  příjmy  nahodilé  jako  jsou  vratky
z předchozích let či prodej nepotřebného majetku. Dodal, že pokud bude kapitola
pokračovat v úsporných opatřeních a nenastane-li nějaká nenadálá událost, která
by  razantně  ovlivnila  rozpočet  roku  2023,  bude  navržený  rozpočet  po
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provedených  úpravách  dostačující.  V samém  závěru  svého  vystoupení  ředitel
NBÚ J. Lang uvedl, že co se týká střednědobého výhledu na roky 2024 a 2025 je
zatím  zdrženlivý,  na  tyto  roky  se  o rozpočtu  bude  ještě  jednat,  ovšem  bez
akceptace nadpožadavků budou považovány za nedostatečné. 

Zpravodajem  byl  určen  poslanec  P.  Žáček,  který  přednesl  zpravodajskou
zprávu.

Poté předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, v níž i vystoupil.  

Reagovala náměstkyně ředitele JUDr. Z. Jůzlová. 

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar ji uzavřel, otevřel rozpravu podrobnou, v níž vystoupil zpravodaj poslanec
P. Žáček a přednesl návrh  Usnesení č. 82 (12/ 0/ 0) /hlasování č. 2/ - Návrh
státního  rozpočtu  České  republiky  na  rok  2023  –  kapitola  308  –  Národní
bezpečnostní úřad.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 2.

K     bodu 3:  
Návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2023 – kapitola 307 –
Ministerstvo obrany.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 3 a požádal o úvodní
slovo  ministryni  obrany  J.  Černochovou.  Ta  nejprve  sdělila,  že  vzhledem
k probíhajícímu jednání vlády se po úvodním slovu bude muset omluvit a předat
představení návrhu státního rozpočtu České republiky na rok 2023 – kapitoly 307
–  Ministerstva  obrany  kolegům  z rezortu.  Poté  ještě  členy  výboru  seznámila
s podrobnostmi  z nedávné  návštěvy  vlády  ČR  na  Ukrajině.  Následně  se  pak
věnovala představení návrhu rozpočtu rezortu MO. 

Uvedla, že návrh státního rozpočtu kapitoly Ministerstva obrany na rok 2023
má oproti předchozímu období výrazně rostoucí tendenci, kdy rozpočet výdajů je
pro rok 2023 navrhován ve výši 111, 8 mld. Kč, což znamená meziroční nárůst
v nominálním vyjádření o 22, 7 mld. Kč a představuje navýšení o 25, 4 % oproti
roku 2022.  Upřesnila,  že podíl  výdajů kapitoly na predikovaném HDP pro rok
2023 odpovídá 1, 5 %. Dodala, že tempo růstu výdajů je udrženo i ve vládou
schváleném  střednědobém  výhledu  kapitoly  MO,  kdy  pro  rok  2024  jsou
plánovány výdaje v objemu 130 mld. Kč, což je meziroční nárůst o 18, 2 mld. Kč a
pro rok 2025 je to ve výši 155 mld. Kč, meziroční nárůst o 25 mld. Kč, přičemž
podíl výdajů na obranu na HDP v roce 2024 dosahuje 1, 7 % a v roce 2025 1, 9
%.  Zdůraznila,  že  i v následujícím období  zůstává hlavním úkolem rezortu MO
modernizace  Armády  ČR,  kdy  vzhledem  ke  zhoršené  bezpečnostní  situaci  je
předkládaný  rozpočet  vypracován  s důrazem  na  plnění  rozhodnutí  vlády  o
urychleném  pořízení  potřebného  vojenského  materiálu  ke  zvýšení  schopností
ozbrojených  sil  a urychlení  vybraných  modernizačních  projektů  schválených
koncepčními  dokumenty  rezortu.  Zmínila,  že  rezort  dělá  vše  pro  to,  aby
v letošním roce padlo rozhodnutí o pořízení BVP. 

Ministryně  obrany  J.  Černochová  dále  sdělila,  že  předložený  rozpočet  a
střednědobý  výhled  je  koncipován  jako  výrazně  proinvestiční,  kdy  výdaje
v oblasti programového financování dosahují podílu 35, 2 % z celkového limitu
výdajů  kapitoly  na  rok  2023,  což  představuje  částku  39,  3  mld.  Kč,  přičemž
rozhodující část, což je 89 % je plánována k naplnění koncepce výstavby Armády
ČR 2030. Upřesnila,  že ve srovnání se schváleným rozpočtem na rok 2022 je
plánován nárůst investic o 43, 5 %, v nominálním vyjádření je to o 12 mld. Kč.
Dodala, že silně progresivní růst investic pokračuje i ve střednědobém výhledu,
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kdy pro rok 2024 je alokována částka 52, 8 mld. Kč a pro rok 2025 je to částka
68,  1  mld.  Kč  a jsou  tak  naplněny  základní  předpoklady  pro  zajištění  potřeb
rezortu  MO v roce  2023 a pro realizaci  víceletých  finančně náročných akvizic
v dalším období. 

Následně  ministryně  obrany  J.  Černochová  uvedla,  že  z hlediska  plnění
spojeneckých závazků se podařilo dosáhnout hranice vyčleňovat alespoň 20 %
výdajů  na  hlavní  druhy  vojenské  techniky.  Dodala,  že  je  přesvědčená,  že
vzhledem  k parametrům  předkládaného  návrhu  rozpočtu  a  střednědobého
výhledu se celkový  podíl  obranných  výdajů  na HDP bude zvyšovat  a  v rámci
dalšího  rozpočtového  cyklu  dosáhne  v souladu  s programovým  prohlášením
vlády hranice 2 %.  Zmínila,  že  ve spojení  s připravovanou legislativou  je  pro
dosažení tohoto cíle vytvořen reálný základ. 

Dále ministryně obrany J. Černochová zmínila, že mandatorní výdaje jsou pro
rok 2023 rozpočtovány ve výši 41, 6 mld. Kč, jsou v nich zahrnuty i důchody,
sociální  dávky  v objemu  9,  2  mld.  Kč  a  jejich  podíl  na  celkovém  rozpočtu
dosahuje  37,  2  %.  Dodala,  že  v této  oblasti  jsou  zabezpečeny prostředky  na
realizaci  náboru  vojenského  a  obslužného  personálu  v souladu  s koncepcí
výstavby AČR pro rok 2023, meziroční navýšení počtu limitu vojáků z povolání by
mělo být o 1 100 osob a limitu zaměstnanců v pracovním poměru o 100 osob
v každém roce. Uvedla, že výdaje na zabezpečení běžného provozu jsou zajištěny
na minimální provozní úrovni tak, aby zdroje mohly mířit do oblasti investic. 

Závěrem  svého  vystoupení  ministryně  obrany  J.  Černochová  sdělila,  že
výrazněji  musela  být  vzhledem  k vývoji  cen  posílena  oblast  výdajů  na
zabezpečení energiemi napříč rezortem MO a dodala, že ostatní  běžné výdaje
jsou v roce 2023 plánovány ve výši téměř 31 mld. Kč. 

Úvodní slovo doplnil zástupce náčelníka GŠ AČR – náčelník štábu M. Hlaváč,
který sdělil,  že v rámci výdajového bloku zajištění  obrany ČR silami AČR jsou
v návrhu  státního  rozpočtu  kapitoly  MO  na  rok  2023  plánovány  rozpočtové
výdaje v celkovém objemu 80, 3 mld. Kč, což představuje 71, 83 % z celkových
výdajů  kapitoly  MO.  Uvedl,  že  do oblasti  mandatorních  výdajů  je  z celkového
limitu Armády v roce 2023 alokováno 25, 6 mld. Kč, což je cca 31, 9 % celkového
limitu AČR. Do oblasti programového financování je alokováno cca 35 mld. Kč,
což  je  43,  5  %  celkového  limitu  AČR.  Limit  ostatních  běžných  výdajů  pak
dosahuje cca 19, 7 mld. Kč, což je 24, 6 % celkového limitu AČR. Dodal, že návrh
rozpočtu výdajů AČR je pro rok 2023 v porovnání  s návrhem rozpočtu výdajů
roku 2022 o 18, 65 mld. Kč vyšší. 

Dále  zástupce  NGŠ AČR –  náčelník  štábu  M.  Hlaváč  zmínil,  že  z hlediska
jednotlivých  výdajových  oblastí  je  navýšení  celkového  limitu  roku  2023
směřováno do všech výdajových kategorií, přičemž největší nárůst je směřován
do oblasti rozvoje a rozvojových projektů. Dodal, že v této oblasti je evidován
nárůst limitů výdajů oproti roku 2022 o 12, 03 mld. Kč. Dále uvedl, že v oblasti
osobních  mandatorních  výdajů  je  nárůst  oproti  roku  2022 o  2,  52 mld.  Kč  a
v oblasti  běžných  výdajů,  které  v AČR  představují  hlavně  výdaje  na  výcvik,
doplnění zásob a operační nasazení, je nárůst oproti roku 2022 o 4, 1 mld. Kč.
Doplnil, že při dodržení deklarované stability rozpočtu a objektivní predikce jeho
dlouhodobého vývoje směřující  k podílu 2 % výdajů na obranu na HDP v roce
2025, lze  zajistit  financování  a  realizaci  významných rozvojových programů a
strategických  projektů  AČR.  Dodal  však,  že  podmínkou  i  nadále  zůstává
zachování vnitřní struktury výdajů AČR a směřování aktivit do pořízení a obměny
hlavních  druhů  výzbroje,  techniky  a  materiálu  včetně  souvisejícího  vývoje  a
výzkumu.

Následně zástupce NGŠ AČR – náčelník štábu M. Hlaváč sdělil, že v minulém
roce došlo k podepsání smluv u strategických a významných projektů dělo NATO
a  SHORAD.  Doplnil,  že  objemově  největší  strategický  projekt  pásové  bojové
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vozidlo  pěchoty  nadále  zůstává  největší  prioritou,  bez  které  nelze  vybudovat
deklarovanou  schopnost  těžké  brigády.  Dodal,  že  pro  úspěšné  dokončení
jednotlivých strategických a významných projektů je nezbytné věnovat pozornost
rovněž souvisejícím investičním akcím v oblasti nemovité infrastruktury. Zmínil,
že  rozpočtové  posílení  oblasti  rozvoje  AČR  souvisí  zejména  s realizací
strategických,  modernizačních  projektů  a  s financováním  akcí  zahájených
v minulém období, kdy se jedná o pořízení víceúčelových vrtulníků ve výši 6, 69
mld. Kč, pořízení kolových obrněných vozidel TITUS ve výši 2 mld. Kč, pronájem
nadzvukových  letounů  JAS  -  39  Gripen  ve  výši  1,  7  mld.  Kč,  pořízení
protiletadlových kompletů SHORAD ve výši 1, 22 mld. Kč a pořízení samohybných
děl ráže 155 mm ve výši 1, 16 mld. Kč. 

Závěrem svého vystoupení zástupce NGŠ AČR – náčelník štábu M. Hlaváč
uvedl,  že  v oblasti  mandatorních  výdajů  část  limitů  této  výdajové  kategorie
souvisí  s nasazením  v zahraničních  operacích,  kdy  jde  o  zvláštní  příplatek
vyplácený příslušníkům zahraničních operací za službu v zahraničí a jedná cca o
0,  99  mld.  Kč.  Dodal,  že  kalkulace  vychází  z platných  usnesení  vlády  ČR  a
plánovaného operačního nasazení. V samém závěru svého vystoupení zástupce
NGŠ AČR – náčelník štábu M. Hlaváč zmínil, že v oblasti ostatních běžných výdajů
je navýšení limitu směřováno zejména do výcvikových aktivit AČR, směřujících ke
zvyšování  a  udržování  schopností,  dále  k optimalizaci  stavu  zásob,  běžným
opravám a servisní údržbě jak movitého, tak nemovitého majetku. 

Úvodní  slovo  ministryně  obrany  J.  Černochové  doplnila  náměstkyně  B.
Cupáková,  která  členům  výboru  představila  podrobnou  prezentaci  k návrhu
rozpočtu kapitoly 307 – MO na rok 2023. 

Zpravodajem  byl  určen  místopředseda  výboru  P.  Růžička,  který  přednesl
zpravodajskou zprávu.

Poté předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, v níž vystoupili se
svými  dotazy  a připomínkami  poslanec  K.  Krejza,  poslankyně  M.  Opltová,
místopředseda P. Růžička, předseda výboru L. Metnar.    

S reakcí  vystoupili  náměstkyně  B.  Cupáková,  náměstek  F.  Šulc,  zástupce
náčelníka GŠ AČR – náčelník štábu M. Hlaváč, zástupce náměstka SVA F. Gantner.

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar  ji  uzavřel,  otevřel  rozpravu  podrobnou,  v níž  vystoupil  zpravodaj
místopředseda P. Růžička a přednesl návrh Usnesení č.     83 (11/ 0/ 0) /hlasování
č.  3/ -  Návrh státního rozpočtu České republiky na rok 2023 – kapitola 307 –
Ministerstvo obrany.

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 3.

K     bodu 4:
Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 4 a sdělil, že příští
schůze výboru pro obranu se uskuteční dne 22. listopadu 2022 /úterý/ od 13:00
hodin.  Uvedl,  že  na programu 19.  schůze  výboru  by  měla  být  mj.  Koncepce
vrtulníkového  letectva  a  Koncepce  a  použití  bezpilotních  prostředků  v AČR.
Dodal, že další budou upřesněny. 

Dále v bodě různé předseda výboru L. Metnar připomněl pozvání společnosti
Primoco  UAV  a pozvání  na  slavnostní  předání  rezortních  vyznamenání  ve
Slavnostní síni Národního památníku na Vítkově. 
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Jelikož v bodě různé již další návrhy ani požadavky nepadly, předseda výboru
L. Metnar bod č. 4 ukončil a tím ukončil i 18. schůzi výboru pro obranu. 

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční  listina  /uvedena jako příloha k zápisu  pouze  v analogové  (písemné)
podobě a je k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

2. Usnesení  č.  82,  83,  84  /uvedeny jako  příloha  k zápisu  pouze  v analogové
(písemné) podobě a jsou k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

3. Prezentace /uvedena jako příloha k zápisu pouze v analogové (písemné) podobě
a je k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

Zapsala: Eva Dostálová
Za správnost: Jiří Valtr

      Mgr.  Karel  KREJZA  v.  r.
Mgr. Lubomír METNAR v. r.  
               ověřovatel
předseda

Výbor pro obranu PSP
18. schůze

02.11.2022 - 9:02:36

Hlasování č. 1 

Schválení pořadu schůze. 

Přítomno: 11 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
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Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro
Pavel Žáček: Nehlasoval     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 1, schůze č. 18, čas 9:02:37

Výbor pro obranu PSP
18. schůze

02.11.2022 - 9:17:29

Hlasování č. 2 

Návrh SR ČR na rok 2023 – NBÚ 

Přítomno: 12 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
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Radovan Vích:     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 2, schůze č. 18, čas 9:17:30

Výbor pro obranu PSP
18. schůze

02.11.2022 - 10:31:01

Hlasování č. 3 

Návrh SR ČR na rok 2023 – MO 

Přítomno: 12 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro

ČSSD (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák:     

KSČM (Pro:0,Proti:0,Zdržel se:0) 
      

ODS (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Pro Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích:     

STAN (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Nehlasoval Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     
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ID hlasování: 3, schůze č. 18, čas 10:31:02
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